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Protokoll vid Årsmöte för Halmstad Orienteringsklubb 
den 12 februari 2025 kl. 18:30 

Lokal: INGT-NTO:s lokaler på Kärleken i Halmstad 

Närvarande: 32 medlemmar 

8 1 Fastställande om röstlängd 
- Årsmötet fastställer röstlängden till 32 personer. 

8 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
- Årsmötet beslutar att välja Yngve Kihlberg till årsmötets ordförande och Céline Norlund till 
årsmötets sekreterare. 

$& 3 Val av protokolljusterare och rösträknare 
- Årsmötet beslutar att utse Johan Davidsson och Joakim Gustafsson och till 
justeringspersoner och tillika rösträknare. 

8 4 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 
- Årsmötets deltagare beslutar att mötet var utlyst enligt klubbens stadgar. 

8 5 Fastställande av föredragningslista 
- Årsmötet fastställer föredragningslista när övriga punkter lagts till. 

8 6 Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
verksamhets-/räkenskapsåret 

- Klubbens vice ordförande Oscar West presenterar verksamhetsberättelsen för 2024. 
- Årsmötet beslutar att verksamhetsberättelsen läggs till handlingarna samt att 
årsredovisningen fastställs (bilaga 1). 

$& 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 
/räkenskapsåret. 
- Revisorerna föredrog verksamhetsberättelsen och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen för 
2024. 
- Årsmötet beslutar att godkänna revisionsberättelsen. 

8 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
- Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 

3 9 Fastställande av medlemsavgifter 
- Styrelsen har under året sett över medlemsavgifterna. Slutsatsen är att medlemsavgifterna 
ligger i nivå med övriga orienteringsklubbar i Halland. Avgiften står för cirka 5960 av klubbens 
intäkter och är därmed inte avgörande för klubbens ekonomi. Styrelsen föreslår därför att 
nuvarande nivå på medlemsavgifterna kvarstår till 2026. 
- Årsmötet beslutar att godkänna förslaget enligt ovan. 

8 10 Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för 2025 
- Styrelsen presenterar förslag till verksamhetsplan för 2025. 
- Årsmötet beslutar att fastställa verksamhetsplanen och budgeten för 2025 (bilaga 2). 
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8 11 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
- Styrelsen föreslår följande gäller för subventionerade starter under 2025. Klubben 
bekostar startavgifter upp till 2 700 kr per medlem och år vilket motsvarar 15 
subventionerade starter med en normal startavgift på 180 kr. Det är upp till medlemmen 
att själv bestämma vilka tävlingar hen vill delta i. De tävlingar som klubben betalar hela 
startavgiften för utöver de 15 subventionerade starterna är de av klubben utvalda 
stafetter, DM-tävlingar, Swedish League och SM-tävlingar. Avstämning och därefter 
fakturering sker den 1 november varje kalenderår så att medlemmarna som vill kan 
använda eventuellt friskvårdsbidrag från arbetsgivare. Klubben subventionerar samtliga 
startavgift för ungdomar upp till 20 år oavsett antal starter under året. 
- Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag. 
- Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att se över medlemsvillkoren framför allt kopplat till 
startavgifter. 
- Inga motioner har inkommit. 

8 12 Val av 

a) föreningens ordförande för en tid av ett år; 

- Årsmötet beslutar att välja Roger Kjellin till klubbens ordförande. 

b) sekreterare för en tid av två år; 

- Årsmötet beslutar att välja Céline Norlund till klubbens sekreterare. 

c) kommittéordförande för en tid av två år; 

- Årsmötet beslutar att välja Johan Davidsson till kommittéordförande för 
Ungdomskommittén. 

d) Kommittéledamöter för en tid av ett år; 

- Årsmötet beslutar att välja Fredrik Persson, Kenneth Hovarth, Jan Lager, Per Gerdle, 
Stina Gustås och Anders Storbråten till kommittéledamöter för Träning/tävling. 

- Årsmötet beslutar att välja Jan-Olof Svensson, Martin Johansson, Anna Ebbesson och 

Isabell Engvall till kommittéledamöter för Arrangemang. 

- Årsmötet beslutar att välja Linda Knopf, Björn Spets, Jonas Fagerholm, Anna 
Engelbrektsson, Maria Lönn och Emil Berger till kommittéledamöter för Ungdom. 

d) två revisorer jämte suppleanter/ersättare för en tid av ett år; 

- Årsmötet beslutar att välja Björn Karlsson och Hans Andersson till revisorer samt 
Kerstin Johansson till revisorssuppleant. 

e) tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska vara sammankallande; 

- Årsmötet beslutar att välja Martin Norlund, Linda Knopf och Ulrica Olofsson till 
valberedningen varav Martin Norlund är sammankallande. 

8 13 Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. 

-Vårruset; Sker 12 maj på Alevallen, samma som 2024. Det var lyckat att flytta loppet från 
Galgberget och blir troligen permanent. Det var lite trångt på vissa delar av banan men 
annars var det mest positiva reaktioner. Tjejer som vill springa kan maila till tävlingsledaren 
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Roger Andersson för att få det betalt av klubben. Det är många anmälda redan. 
Marknadsföringen kommer starta inom kort, bland annat på Hallandspremiären och 
annonser i tidningen. Det kommer också att finnas på kansliet att ta med till arbetsplatsen. 
Tävlingsledare är Roger Andersson och Mats Tellqvist. Anmälningar för tjejer kommer att 
läggas ut på hemsidan. Bemanningslistan kommer efter Hallandspremiären, både på 
hemsidan och facebook. 

-Info Hittaut; Det är dags för fjärde året. Arbetsgruppen för ett stort arbete. Säsongen sker 
från april till november. Det blir totalt 170 checkpoints på olika platser. 

-Blodomloppet; Kennet Horvath är tävlingsledare och 2 september är det dags. De ungdomar 
som vill medverka måste anmäla sig senast en månad innan. 

-Hallandspremiären; JOS berättar att det snart är dags för tävlingen. Provlöpningar har skett 
och sista tillfället sker i helgen. Fredagen sker på Karlstorps camping och lördagen i 
Hjörnered. Björn Karlsson är tävlingsledare för fredagen och Per Gerdle för lördagen. Just nu 
är det ca 300 personer anmälda och förhoppningsvis blir det ca 1000 deltagare. Det kommer 
flera bussar med deltagare från Norge, bland annat. 

CC. NJorluud VA ö amn | 

Céline Norlund, mötessekreterare /Yngve Kihlgerg mötesordförande 
Ä pf 
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Johån Davidsson, justerare Joakim Gustafsson, justerare 

Godkännande av protokollet    

  
  

                   


